
 

 

 

                            INTERNATIONAL POLICE ASSOCIATION 
           sekce Česká republika z.s., územní skupina č. 204 – Znojmo                             

Pražská 59, 670 20 ZNOJMO 

__________________________________________________________________________________ 
                                                                                   

 

Zápis ze členské schůze skupiny IPA Znojmo ze dne 22. února 2025 

Počet přítomných členů s hlasovacím právem  –  29 členů 

Zahraniční hosté z IPA NÖ 

Program: 

 

1. Zahájení, seznámení s programem schůze  

2. Volba návrhové komise 

3. Seznámení s XI. Kongresem IPA sekce ČR, který se konal v Českých Budějovicích ve 

dne 11.-13.10.2024  a jednání předsednictva IPA sekce ČR 

4. Zpráva ke stavu členské základny a k placení členských příspěvků IPA 

5. Zpráva o stavu hospodaření IPA Znojmo za rok 2023  

6. Vyhodnocení IPA plesu  

7. Vyhodnocení akcí pořádaných v roce 2024  

-Vyhodnocení akcí 2024 

-Vyhodnocení akce „Dětský den“  

-Vyhodnocení fotbalového turnaje  

8.  Návrh plánu činnosti Územní skupiny č. 204 na rok 2025  

9. Vyhodnocení činnosti IPA Klubu  

10. Diskuze 

11. Usnesení a schválení plánu činnosti IPA Znojmo na rok 2025 

12. Závěr 

 

 

 

 

 



Ad 1./  Zahájení, seznámení s programem schůze : 

Schůzi  oficiálně zahájil v 09:00 hodin vedoucí územní skupiny Znojmo  Mgr. Robert PEŠEK, 

který přítomné seznámil s programem schůze. Zároveň přivítal rakouské kolegy z IPA NÖ, 

kterým poděkoval za spolupráci. Rovněž poděkoval přítomnému bývalému řediteli ÚO Znojmo 

JUDr. Mojmíru Pavelkovi za spolupráci a podporu.  

  

Ad 2./  Mgr. Robert Pešek přednesl návrh na složení návrhové komise: 

předseda:   Dušan Podsklan 

členové:      Petr Svoboda 

                     Libor Pop 

Návrhová komise byla poté jednohlasně zvolena všemi přítomnými členy. 

 (pro: 29-proti: 0-zdrželi se hlasování: 0) 

 

 

Ad 3./ Seznámení s XI. Kongresem IPA sekce ČR, který se konal v Českých Budějovicích ve 

dne 11.-13.10.2024   

Vedoucí územní skupiny Znojmo  Mgr. Robert PEŠEK seznámil přítomné se zásadními 

informacemi, které během kongresu zazněly: 

➢ mezinárodním předsednictvem byla na kongresu v Barceloně odsouhlasena nová podoba 

znaku International Police Association, kdy stávající vyobrazení zeměkoule bylo doplněno o 

chybějící kontinent  Austrálie a ostrovy v Tichomoří 

➢ Rusko zůstává členem mezinárodní sekce 

➢ Vývoj početních stavů našich členů v hodnoceném období nedoznal výraznějších změn. 

K   31.12.2023 měla sekce ČR   3720 členů. 

➢ Návrh na umožnění členství v IPA sekci ČR příslušníkům Vězeňské služby České republiky nebyl 

schválen 

➢ Bylo představeno mimo jiné mezinárodní školící centrum, které IPA finančně podporuje 

nemalou částkou, přičemž se všichni shodli, že tyto služby vůbec nevyužívají, proto se Robert 

Pešek přihlásil o slovo a navrhl , abychom dále toto centrum finančně nepodporovali, ovšem 

bylo mu prezidentem Josefem Nerudou sděleno, že vzhledem k tomu, že je IPA sekce ČR 

jedním ze spoluzakladatelů, nebylo by vhodné spolupráci ukončit. 

➢ Bylo schváleno předsednictvo IPA sekce ČR: 

• Prezident : Josef NERUDA územní skupina -  108 Hradec Králové 

• viceprezident:  Petr TOMEK územní skupina -123 Pol. pr. Praha  

• Víceprezident : Petr DVOŘÁK územní skupina -105 České Budějovice  

• Generální sekretář:  Pavel FIALA územní skupina -201 Brno  

• Asistent generálního sekretáře:  Soňa RUSANOVOVÁ 201 Brno  

• Pokladník:  Barbara WEBEROVÁ územní skupina -108 Hradec Králové  



• Člen předsednictva :  René ČERNOHORSKÝ územní skupina -222 Opava  

                                                      Pavel CHLÁPEK územní skupina -206 Hranice  

                                                      Vladimír MACEK územní skupina -124 Praha  

                                                      Miroslav POKORNÝ územní skupina -204 Znojmo 

 

Ad 4/ Zpráva ke stavu členské základny a k placení členských příspěvků IPA 

Zprávu ke stavu členské základny a k placení členských příspěvku IPA přednesla Věra 

Alexová: seznámila přítomné se stavem členské základny IPA Znojmo. K  31.12.2024 měla 

IPA Znojmo 250 členů. V minulém roce přibylo 9  nových členů, 7  osob ukončilo členství a 

2 zemřeli. Jednalo a Bohumila Čírtka a Pavla Boroše. Na podzim po určení počtů naší 

územní skupiny zemřeli ještě Drahomír Kovalovský a Jaroslav Helinger. Přítomni členové 

následně uctili památku zesnulých. 

V rámci ČR je naše územní skupina Znojmo co do počtu členů na druhém místě, na I. místě 

je IPA Praha I s 371 členy, za námi je územní skupina z Brna s 242 členy 

 

Ad 5/ Zpráva o stavu hospodaření IPA Znojmo za rok 2024 

        Zprávu o stavu hospodaření IPA Znojmo přednesl pokladník Jaroslav Pollák a seznámil 

přítomné se stavem financí za rok 2024: 

Celkové příjmy: 555.959,-Kč  

Celkové výdaje : 536.382,-Kč 

Což jsem zhruba 20.000,-Kč v plusu a je to hlavně díky tomu, že se pořádá IPA ples , a proto 

Jaroslav Pollák poděkoval všem, kteří se aktivně podíleli na pořádáni plesu. 

Na podrobné vedení účetnictví je možné nahlédnout u Jaroslava Polláka. 

 

Ad 6/ Vyhodnocení IPA plesu  

Vyhodnocení IPA plesu  provedl Jiří Hubr. Ples se konal v prostorách Louckého kláštera, kdy 

oproti loňsku probíhal pouze ve spodních prostorách. Zhodnocení letošního plesu bylo 

pozitivní, ples proběhl v pořádku. Příští rok je záměr uspořádat IPA ples v nově 

zrekonstruované jízdárně Louckého kláštera, která bude disponovat mimo jiné i společenským 

sálem pro až 550 hostů a komfortnějším prostředím. Jiří Hubr poděkoval  všem, kteří se na 

přípravě, průběhu a následném uklízení plesu podíleli. 

 



 

Ad 7 / Vyhodnocení akcí pořádaných v roce 2024  

➢ Vyhodnocení jednotlivých akcí za rok 2024 provedl Pavel Vítek 

- 13.4.2024 první jarní výšlap Podyjí a část Rakouska 

- 15.6.2024: společná akce „ Poznej kraj svých přátel“, která se konala na 

Vranovsku, kdy dopolední část byla rozdělena na cyklistický výlet a na 

turistický výšlap spojený s návštěvou vodní elektrárny Vranov včetně 

výkladu. Odpoledne se účastnici potkali na výletní lodí, kterou jsme dopluli 

až k hradu Bítov. Plavba byla spojená s ochutnávkou vína. Celodenní akce 

byla zakončena večerním posezením v Country salonu ve Vranově nad Dyjí 

tanečkem s občerstvením, kde nám jako vždy výborně zahráli naši členové.  

- 29.9.2024: podzimní výšlap kolem řeky Oslavy tradičně spojený s opékáním 

klobásů 

- 20.10.2024: výšlap v Rakousku, kde rakouští kolegové zajistili návštěvu 

civilního radaru 

➢ Vyhodnocení akce „Dětský den“  provedl  Josef VLÁŠEK 

Akce byla velice zdařilá, proběhla ve Chvalovicích na hřišti a díky zajištění 

sponzorského daru nezatížila příliš náš rozpočet, zúčastnilo se jí kolem 30 lidí,   

➢ Vyhodnocení fotbalového turnaje  provedl Jirka Hubr 

Turnaj se tentokrát obešel bez účasti z Rakouské strany, ale opět přijeli 

kolegové ze Slovenska, ve skromné sestavě přijeli kolegové z Hranice, turnaj se 

obešel bez zranění ke spokojenosti všech účastníku.  

 

➢ Robert Pešek zároveň vyhodnotil květnovou degustaci vína VOC ve Znojmě 

Jedná se o nenáročnou akci pro širší část členů IPA, která patří 

k nejoblíbenějším co do počtu účastníků. 

 Ad 8 / Návrh plánu činnosti Územní skupiny č. 204 na rok 2025  

Miroslav Pokorný představil návrh plánu činnosti na letošní rok naší IPA skupiny 

Připomínky k plánu proběhly v rámci diskuze a schválen byl na konci schůze.  

 

 

Ad 9 / Vyhodnocení činnosti IPA Klubu  

Vyhodnocení Klubu IPA provedl Miroslav POKORNÝ a pochválil Marcelu PROCHÁZKOVOU, 

která Klub IPA vede a vzorně se stará o provoz zařízení. Zmínil pořádání klubových večerů 

i s hudbou,  které jsou velmi oblíbené a mají již svou tradici. 

 



 

Ad 10/ Diskuze 

➢ Vedoucí územní skupiny Znojmo  Mgr. Robert PEŠEK seznámil přítomné se setkání 

vedoucích územních skupin v rámci jihomoravského kraje, který proběhl s iniciativy 

krajského ředitele PČR Leoše Tržila, který mimo jiné nabídl jednotlivým skupinám 

v rámci pořádání akcích pomoc v podobě možné účasti krajských složek, což bychom 

mohli využít v rámci pořádání dětského dne.  

➢ Zároveň Robert Pešek sdělil, že průběžně rozesílá na e-mailové adresy naších členů 

různé akce pořádané jinými IPA sekcemi, kdy pokud by někoho zaujala konkrétní 

nabídka, je to na něm, aby sám zareagoval na dostupné kontakty a popřípadě se 

přihlásil. 

➢ V této souvislosti žádá Robert Pešek všechny členy, aby v případě změny jak 

telefonního čísla tak i e-mailové adresy dali vědět, aby mohli dostávat veškeré 

informace a zároveň abychom předešli komplikacím v případě placení členských 

příspěvků. 

➢ Robert Pešek informoval  o chystané oslavě 30.výročí založení IPA a to příští rok 2026, 

a proto žádá všechny  členy o podněty, připomínky k této významné události.  

- Vzhledem k malým prostorám v hotelu v Hnanicích, kde proběhla minulá oslava a 

kde se museli z těchto důvodu odmítat někteří členové. Z tohoto důvodu se nabízí  

alternativa v podobě již zmíněné rekonstruované jízdárny Louckého kláštera. 

Předběžný termín byl zvolen 20. června 2026. 

- Řeší se náplň na program slavnostního dne, kdy připadá v úvahu prohlídka 

Louckého kláštera spojená s degustací vína ZNOVÍN. 

- Možná je prohlídka nového okruhu podzemí  nebo nově otevřené muzeum na 

„Alšovce“. 

- Luděk Kincl navrhl případnou prohlídku Slovanské epopeje včetně výkladu  

v Moravském Krumlově., kdy Robert Pešek na to reagoval, že má toto v plánu 

včetně dopravy autobusem, zejména pro členy, kteří se nemohou zúčastnit aktivit 

typu výšlapu nebo cyklistických výletů.  

- Další návrhy na zpestření programu oslav 30.výročí založení IPA Znojmo jsou vítány. 

➢ Dále  Robert Pešek informoval o schůzce s novým ředitelem ÚO 

Znojmo  JUDr.Františkem Klimusem, který je zároveň vedoucí územní IPA skupiny 

Břeclav. Tento dal najevo, že bude podporovat fungování činnost naší skupiny včetně 

IPA klubu. Zároveň Klimus nastínil záměr uspořádat na Břeclavsku setkání bývalých 

vedoucích funkcionářů v prostorám tamního ÚO. Robert Pešek dává na zvážení, zda by 

jsme obdobnou akci pomohli spoluúčastí zorganizovat i na ÚO Znojmo, popřípadě 

poskytli prostory IPA klubu apod. 

➢ O slovo se přihlásil Jaroslav Čučka, který se připojil k poděkování všem za uspořádání 

plesu, ovšem tlumočil připomínku některých účastníku plesu k udržení úrovně 

reprezentačního plesu policie. Doporučuje se vrátit k časům,  kdy hrála na plese 



Mistříňanka, bylo předtančení a ples měl určitou úroveň. Na to reagoval jak Robert 

Pešek, Pepa Vlášek tak i Jirka Hubr, kdy co se týče kapely uvedli,  že v Louckém klášteře  

není technicky možné, aby se tam střídaly dvě kapely ( dechovka a popová kapela).  

Věří však,  že příští rok, kdy se ples plánuje v uvedené jízdárně bude tento problém 

vyřešen včetně výběru kapel, kdy se budou moc střídat v hlavním sále a nabídnou tak 

pestřejší repertoár.   

➢ Pokladní Jarda Pollák opět připomněl akci „ hledá se pokladník“ myšleno, že by rád 

svou funkci předal někomu mladšímu. Výzva byla bez reakce. 

➢ Josef Vlášek představil záměr pořádat dětský den a to předběžně asi v sobotu 7.6.2025 

u Miroslavského rybníka spojeným s rybařením pro děti, opečením špekáčků, 

popřípadě přespání ve stanu. Na to reagoval Miroslav Pokorný a vyzval Pepu, aby 

vzhledem k okolnostem akce včas (nejlépe měsíc a půl předem) dal na vědomí, kde a 

za jakých podmínek  se akce uskuteční.  

➢ Dále Josef Vlášek uvedl, že setkání bývalých policistů by určitě rozšířil na všechny 

bývalé policisty, kteří normálně ukončili služební poměr a mají i nadále pozitivní vztah 

k policii. Odůvodnil to tím, že jich hodně potěší jen pouhé pozvání.  

➢ Poté se slova ujal Miroslav Pokorný, který otevřel nepopulární téma a to zvýšení 

členských příspěvků. Sdělil, že vzhledem k tomu, že je členem předsednictva IPA sekce 

ČR, tak zde probírali toto téma, kdy na některých územních skupinách přistoupili 

k navýšení členských příspěvků a to 100,-Kč na částku 700,-Kč za rok. Vše z důvodu 

stoupajících nákladů, inflace apod. (Ve stanovách IPA je stále částka 600,- Kč a tak se 

odvádí do sekce ČR 300,-. Navýšených 100,- zůstává v dispozici územní skupiny v celé 

výši.) Vedení územní skupiny prostřednictvím mailů osloví všechny členy s tímto 

záměrem, aby se k tomuto vyjádřili.  Zároveň se přítomni členové schůze vyjádřili 

předběžný souhlas, že zmíněné navýšení o 100,-Kč by zůstalo v rámci naší územní 

skupiny a následně na další členské schůzi v roce 2026 by podle názorů ostatních členů 

by se ve věci případného navýšení o 100,-Kč rozhodlo.  

Po ukončení diskuze rozhodl Robert Pešek, aby se hlasovalo o případném  návrhu na další 

členské schůzi o zvýšení členského příspěvku o 100,-Kč přítomnými. 

Návrh byl schválen.                                       pro: 26,    proti: 2 ,     zdrželi se hlasování: 1 

Ad 11/   Usnesení členské schůze 
 

Robert Pešek přednesl jednotlivé body programu tak, jak byly v průběhu schůze 
navrženy a schváleny:  

- Plán činnosti na rok 2024 byl schválen v plném znění návrhu z bodu 8.       29-0-0 

- Oslovení širší členské základny ohledně navýšení členského příspěvku na 700,- Kč 

prostřednictvím e-mailu a zpracování přehledu názorů.                                   29-0-0                           

- Plánovaná oslava 30.výročí založení IPA Znojmo se bude realizovat v prostorách 

jízdárny Louckého kláštera. O navrhovaných aktivitách v průběhu slavnostního 



dne se bude jednat v průběhu tohoto roku a k jejich schválení dojde na schůzi 

v roce 2026.                                                                                                                  29-0-0   

- Podpora aktivity nového ředitele ÚO Znojmo JUDr.Klimuse ohledně plánované 

setkání bývalých policistů Znojemska s úpravou dle Josefa Vláška.                29-0-0       

- Usnesení členské schůze bylo jednohlasně schváleno všemi přítomnými členy, 

nikdo nebyl proti, nikdo se nezdržel hlasování.                                                   29-0-0 

 

 

Ad 12/  Po tomto závěrečném hlasování byla schůze ukončena. 

 

Ve Znojmě  22.2.2025 

 

Zapsal :   Mgr. Dušan Podsklan 

       Mgr. Robert PEŠEK 

                                                                                        vedoucí územní skupiny  


